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     Tretí mesiac v tomto roku mi začal sobášom a riešením problémov okolo 
územného plánu, ktoré sa točia stále dokola na základe území, ktoré sú 
významné chránenými rastlinami.. Verím, že po splnení rôznych podmienok 
a doložení viacerých hodnotení sa nám podarí plán schváliť na zasadnutí 
obecného zastupiteľstva. V tomto mesiaci sa za pár dní udialo toho veľa. 
Zúčastnil som sa na výročných schôdzach hasičov a motorkárov. Na stretnutí 
dôchodcov som mal možnosť prítomným ženám zablahoželať k ich sviatku     
MDŽ.

     Dôležité ale boli aj pracovné stretnutia. Zorganizoval som stretnutie za 
účelom oboznámenia sa s ťažobným plánom drevnej hmoty v hore Granadír. 
Konalo sa za účasti konateľa ťažobnej spoločnosti, starostu a poslancov Obce 
Rudnianska Lehota, člena našej stavebnej komisie, predsedu Urbariátu 
Nitrianske Rudno a občanov našej obce. Riešili sme skutočne vážne problémy, 
ktoré vznikajú týmito prácami, ako je narušenie podzemných vôd, ničenie ciest 
atď.. 

     Stále vyvíjam aktivity ohľadom zateplenia MŠ a celkovej energetickej úspory 
ako aj dotácie na vybudovanie zberného dvora. U nás na úrade sa konalo aj 
stretnutie so zástupcami Správy ciest TSK a Povodia Dolného Váhu, na ktorom 
sme sa snažili riešiť havarijný stav oporných múrov potoka v centre obce. 
Z Okresného úradu v Prievidzi som obdržal informáciu, že ťažbou dreva v našich 
horách sa bude zaoberať Inšpekcia životného prostredia z Bratislavy. 

Na 27.3. som zvolal zasadnutie poslancov obecného zastupiteľstva, aby sme 
doriešili dôležité rozhodnutia, veď práve na tých je závislý postup investícií do 
rozvoja našej dediny. Prebrali sme mnohé problémy a rokovanie sa pretiahlo do 
21.30 hod. Aj od prijatých uznesení je závislí môj ďalší postup v práci a kroky, 
aby sme naplnili ich znenie. V campingu došlo k zmene konateľa a ja dúfam, že 
sa areál začne skrášlovať a modernizovať v prospech nás všetkých. 

     Koniec mesiaca patril riešeniu parkovania v ZŠ ako aj príprave podkladov na 
výstavbu bytovky. Už permanentne sa pýtam na stav projektu odkanalizovania 
našej obce. Momentálne beží proces vykupovania pozemkov pod ČOV. 
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     28. marec tradične patrí našim pedagógom. Deň učiteľov je oslavou práce 
všetkých pedagogických pracovníkov, ktorých práca je poslaním a zaslúžia si za 
svoje znalosti, trpezlivosť a obetu našu úctu a poďakovanie.

     V tomto mesiaci sme sa tiež „rozlúčili“ so zimou a začala jar. Ako každý rok, aj
teraz nás čaká množstvo práce na úprave, čistení a skrášľovaní verejných 
priestranstiev, opilovanie drevín atď… Určite sa aj Vy tešíte na jarné práce, 
prajem Vám preto veľa pekných jarných dní…

                                                                                                           R.Š.


